
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 11. januar 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 

277 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 277:  

”Hvad er ministerens kommentar til artikler i Politiken 9/1-22 ”Eksperter: 90.000 gra-

vide har fået piller, der ikke er undersøgt godt nok”, og ”Kan målet hellige lægemid-

let”? Og kan ministeren i den sammenhæng også svare på, om ministeren mener, at 

de foreliggende (få) forsøg med lægemidlet Angusta har været tilstrækkelige før frigi-

velsen til klinisk brug på fødegangene?” 

 

Svar: 

Jeg henviser til min tale fra samråd T, som er oversendt som svar på SUU alm. del – 

spm. 475.  

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Magnus Heunicke      /      Victoria Ladegaard Nellemann 
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